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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 26. oktober 2021 

 

Til stede: Ane, Sebastian, Maiken, Louise, Stefan, Peter, Mathias, Lars, Lina, 

Brian og Merete. 

 

Afbud: Danna, Birgitte, Lone og Anne. 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet  

MA: Der ønskes flere bolde i de fleste klasser, og der er i udskolingen aftalt 

”samle-affaldsdag”. 

 

4. Oplæg vedr. skolens arbejde med Ressourcecenter  

Hvordan arbejder skolen med data, vejledning/supervision og indsatser. 

Jeanni Bauner (afdelingsleder på Maglehøjskolen) holder oplæg, og der vil 

efterfølgende være mulighed for spørgsmål og drøftelse. 

  

Gennemgået PowerPoint vil blive udsendt. 

 

5. Evaluering af skolebestyrelsens deltagelse ved forældremøderne  

 Deltagelsen var meget fin, men indholdet var måske en smule genta-

gelser fra tidligere år (SØ). 

Det er vigtigt med ledelsesdeltagelse, og det pædagogiske personale 

skal være velinformeret, så vi sikrer kvalitet i deltagelsen (MA). 

Det opleves som to forskellige typer af møder på de to afdelinger. Der 

var ikke den store spørgelyst fra forældrene – kun i de yngste klasser. 

 Personalet var ikke alle steder blevet orienteret om skolebestyrelsens 

deltagelse, hvilket var en mærkelig oplevelse. 

 Der skal muligvis differentieres mere i indholdet på de forskellige klas-

setrin og tages udgangspunkt i, hvad der er aktuelt, og at skolebesty-

relsen er et politisk organ. 

 Samtalen omkring de enkelte slides skal prioriteres inden forældremø-

derne – skal placeres i junimødet. 
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 Årsberetningen kan bruges som guideline til differentieret indhold på 

tværs af afdelingerne. 

 Mængden af tid i klasserne har et enkelt sted været presset. Der øn-

skes mere tid i de enkelte klasser til forældrerødderne – måske foræl-

dremødet skal være noget længere, så det ikke virker forhastet. Alter-

nativt skal tidsstyringen være bedre. 

 

6. Nyt fra ledelse og formand  

 

PB 

 Der er pt. stilstand i byggeriet, da vi er i en fase, hvor kommune og 

samarbejdspartnere er ved at finpudse detaljer omkring kontrakt m.m. 

 Der blev afholdt byggefest med stor succes. 

 Cykelstien ved Søhøjskolen er ved at blive færdigetableret, men er for-

sinket grundet regn. 

 Der er orienteret om økonomien. Vi skal være tilbageholdne de sidste 

to måneder. 

 

Ane 

 Lokalefordelingsplanen for brugen af fritidsklubberne er faldet på plads 

i Egedal. Vi er opmærksomme på depotrum samt brug af skolens loka-

ler i SFO-åbningstid. 

 

7. Evt.  

Der er drøftet fremlæggelse af årsberetning i forlængelse af SB-valg hvert 

andet år (lige år) og i forlængelse af et af skolebestyrelsesmøderne i ulige 

år. Punktet bliver taget på i foråret 2022. 

 

8. Lukket punkt 

 


